



Version francophone plus bas

POC Talk November 2024

In this issue

- Next Events
- TPO Exam Registration Open
- Community Group – Virtual Home Organizing
- Community Model Update
- Volunteer Opportunities
- Awards Committee News

Next Events

Our 25th Anniversary year is coming to an end. Only a few more celebrations are in the calendar, and of course the treasures are in the Resource Vault until **February 25, 2025**.

Here are our last remaining important dates to remember:

November 25, 2024 8:00pm Eastern - The last Quarterly Party and a last chance to win chocolate

[P4: Party With The Pros: Appreciation Martinis](#)

Host: Elinor Warkentin

Time to sip an Appreciation Martini. Bring your best martini recipe and toast. Be ready to share a toast to POC. Games to play include Most Likely To... and Red Carpet.

Then, four more webinars end our 4th quarter Member Appreciation:

November 21, 2024 8:00pm Eastern

[Webinar 22: Silver, Gold and Platinum Leaf Recognition – How Do I Get There?](#)

Presenter: Stephanie Deakin Ricketts

December 4, 2024 8:00pm Eastern

[Webinar 23: POC's History and the People Who Shaped It](#)

Presenters: Laurene Livesey Park, Stephanie Deakin Ricketts and a short, prerecorded video from Harold Taylor

December 19, 2024 8:00pm Eastern

[Webinar 24: Comment se lancer dans l'écriture d'un livre numérique / How to Get Started Writing an eBook](#)

Presenter: Caroline Bujold (Presented in French with English subtitles)

January 9, 2025 8:00pm Eastern

[Webinar 25: Discover More About POC, How Far We've Come and Have Some Fun!](#)

Presenter: Julie Stobbe

Please note that access to all 25 webinars in the vault will not be extended past **February 25, 2025**. We encourage you to take full advantage of the valuable insights and knowledge shared by your peers before this date.

TPO Exam Registration is Open!

The registration for the [TPO Exam](#) Spring 2025 is now open and the exam will take place Wednesday, June 11th, at 1pm EST. If you are planning to write the exam we also recommend that you attend the [free Live Q&A Session](#) on May 27th at 8:00 pm EST to understand the format of the exam as well as ask any questions you may have.

A little reminder that we have [5 amazing continuing education courses](#) available for all POC members at a discounted rate. They are on-demand courses, which means you can watch them at your convenience and have lifetime access to them.

Go check out [Organizing With Older Adults](#), [Office Organizing](#), [Productivity & Time Management for Professional Organizers](#), [Introduction to Virtual Organizing](#), and [Organizing for Families](#) today!



Virtual Home Organizing Specialists
L'organisation de la Maison Virtuelle Spécialistes

Community Group – Virtual Home Organizing

Are you a POC member offering Virtual Home Organizing services? Join us to connect, learn, and elevate your expertise! This group is a supportive, engaging space for experienced Virtual Home Organizers to network, exchange knowledge, and grow in this unique market.

Who can join?

- POC members from Canada and worldwide
- Organizers with virtual organizing services listed on their websites
- Those experienced in working with clients virtually

Upcoming Meetings

- **November 21, 2024, at 11:00 am ET** (our last meeting of the year)
- **Starting January 2025:** Meetings move to evenings on the **third Thursday of each month at 8:00 pm ET** to better accommodate members' schedules.

For more information, please contact virtualorganizing@organizersincanada.com.

We'd love to see you there—let's inspire each other and expand our virtual organizing skills together!

Community Model Update

We are so excited to launch our new community groups! You are still welcome to start your own by using [this jotform](#).

BC Lower Mainland - contact Randee at clutterlesslivingnow@gmail.com

Burlington/Hamilton - contact Christy at clearmycloset247@gmail.com

Business Productivity (Virtual) - contact Stephanie at stephanie@solutionhop.com

Calgary Give Back - contact Nicole at nicole.a.jensen@gmail.com

Halifax - contact Cindy at info@cindywezenbeek.com

Hoarding Disorder & Related Conditions - contact Kim at kim@clutterflyinc.com

Masterminds & Accountability (Virtual) - contact Noreen at noreenmusic@icloud.com

Montreal West Island - contact Ashley at hello@decoriedesign.com

Montreal/Laval - contact Elizabeth at info@elizabethalescio.com

Toronto - contact Kim at kim@clutterflyinc.com

Virtual Home Organizing (Virtual) - contact Julie at julie@mindoverclutter.ca

If you would like to join these groups, or get more information, please email the specific contact for that group, which you can find above.

For a list of all the groups and their descriptions, please [visit this Google Drive link](#).

This information will be available on our website soon!

Volunteer Opportunities

Volunteer with POC!

Become a POC



Volunteering with us is a rewarding experience that offers personal and professional growth. Connect with peers, make new friends, enhance your skills, and boost your visibility.

Discover your ideal role! Check out the volunteer page on our website or email Caitlin Smith, our Nominating Committee Chair, for assistance.

Director of Education

Director of Membership

Director of Marketing

Director of Development

Education Committee

Awards Committee

Nominating Committee

Awards Committee News

In case you missed the Awards Ceremony at the POC Virtual Summit, we are excited to share the 2024 Award Recipients with you here!

Our 2024 Harold Taylor Award Recipient is:



Julie Stobbe

Julie is a Trained Professional Organizer and Gold Leaf Member. She began her business Mind over Clutter in 2006. She works virtually helping clients remove distracting clutter, develop routines and manage their time. She enjoys seeing her clients succeed at their projects.

During her time as a member of POC she has volunteered with 2 chapters, ran the Niagara Networking group, was the Chairperson of the Education Committee, a member of the National Conference Committee and the 25th anniversary committee. Julie enjoys collaborating with others to create educational resources.

Our 2024 Ambassador Award Recipient is:



Dawn Robertson

Dawn is a dedicated professional organizer, actively involved in the Professional Organizers in Canada (POC). Serving on BCLM executive committee for several years, as Program Coordinator and currently as the Treasurer. With a passion for continuous learning, Dawn also completed a certified staging course through CSP International. A member of Resilient Women in Business, Dawn mentors and connects with local women to enhance her business skills. Committed to community service, Dawn advocates for individuals with disabilities and supports seniors in transitioning to more supported environments. Dawn's multifaceted contributions reflect a deep commitment to professional excellence and community support.

Congratulations to each of our incredibly deserving Award Recipients!

And thank you, once again, to everyone who took the time to nominate a peer for the 2024 POC Awards!

The 2024 POC Award Committee,

Christa Jones (Chair), Marie Potter, Stéphanie Galipeau, Marnie Kurylo, Cindy Wezenbeek (Board Liaison)

POC SOCIAL MEDIA PAGES



Facebook

3,503 followers (8 new)

1,100 post reach

187 post engagements

3 503 abonné(e)s (8 nouveaux)

1 100 portée des publications

187 engagement des publications



**Professional Organizers
in Canada**

@professionalorganizerscanada

Instagram

2,413 followers (102 new)

966 accounts reached

82 post interactions

14,089 impressions

2 413 abonné(e)s (102 nouveaux)

966 comptes atteints

82 interactions avec les publications

14 089 impressions



1,345
posts

2,413
followers

583
following

POC - Professional Organizers in Canada

[Community](#)

National Association of Professional Organizers 🇨🇦

Need to find an Organizer?

Want to be a Professional Organizer?

Visit our site to learn more! 📌 📌 📌

🔗 [conference.organizersinca...](#) and 1 more

Professional dashboard

966 accounts reached in the last 30 days.

POC INTERNATIONAL ASSOCIATION PARTNERS





**Professional Organizers in Canada is a proud affiliate of
NAPO, ICD, NASMM, APDO, FFPO and IFPOA**

POC CORPORATE PARTNERS

Professional Organizers in Canada recognizes and thanks all our Corporate Partners for their ongoing support and partnership.





POC members have access to discounted rates for personal insurance, including property, auto, motorcycle, pet, travel, watercraft, and more!

Take advantage of flexible payment options with no service charges & 24/7 claims service.

Rates extend to POC member's spouse and dependents in same household, and POC member's employees.

You can enjoy this special offer by scanning the QR code or click in the button below.

[Visit Website](#)





maxsold

Get in on the auction!

LE GROTTÉ

Estate & Contents Sales

1-800-GOT-JUNK?

THE WORLD'S LARGEST JUNK REMOVAL SERVICE

ShelfGenie®

a neighbourly company

STORAGE WARRIOR




TRANSITIONSquad®


TRAUMACARE
CLEANING SERVICES
since 1995



We've Got Room For That™



Westland

MYGROUP



ZENSURANCE



Bulletin des



Bulletin des OPC - Septembre 2024

Dans cette édition

- Prochains événements
- Les inscriptions à l'examen FOP sont ouvertes
- Groupe communautaire - Organisation virtuelle de la maison
- Mise à jour du modèle communautaire
- Opportunités de bénévolat
- Actualités du Comité des Prix

Prochains événements

Notre année du 25e anniversaire touche à sa fin. Il ne reste plus que quelques célébrations au calendrier, et bien sûr les trésors sont dans le coffre-fort des ressources **jusqu'au 25 février 2025**.

Voici les dernières dates importantes à retenir :

25 novembre 2024 20h HE : la dernière fête trimestrielle et une dernière chance de gagner du chocolat

[P4 : Party avec les Pros : Martinis d'appréciation](#)

Animatrice : Elinor Warkentin

Il est temps de siroter un martini d'appréciation. Apportez votre meilleure recette de

Il est temps de servir un martini d'appréciation. Apportez votre mémoire recuite au martini et portez un toast. Soyez prête à partager un toast aux OPC. Les jeux auxquels nous joueront incluent Most Likely To... et Tapis rouge.

Ensuite, quatre autres webinaires clôtureront notre 4e trimestre d'appréciation des membres :

21 novembre 2024 20 h, HE

[Webinaire 22 : Reconnaissance des membres feuilles d'argent, d'or et de platine – Comment y arriver ?](#)

Présentatrice : Stephanie Deakin Ricketts

4 décembre 2024 20 h, HE

[Webinaire 23 : L'histoire des OPC et les personnes qui l'ont façonnée](#)

Présentatrices : Laurene Livesey Park, Stephanie Deakin Ricketts et une courte vidéo préenregistrée de Harold Taylor

19 décembre 2024 20 h, HE

[Webinaire 24 : Comment se lancer dans l'écriture d'un livre numérique](#)

Présentatrice : Caroline Bujold (Présentée en français avec sous-titres anglais)

9 janvier 2025 20 h, HE

[Webinaire 25 : Découvrez-en plus sur les OPC, le chemin parcouru et amusez-vous !](#)

Animatrice : Julie Stobbe

Veillez noter que l'accès aux 25 webinaires du coffre-fort ne sera pas prolongé au-delà du **25 février 2025**. Nous vous encourageons à profiter pleinement des précieuses informations et connaissances partagées par vos pairs avant cette date.

Les inscriptions à l'examen FOP sont ouvertes

L'inscription à [l'examen FOP](#) du printemps 2025 est désormais ouverte et l'examen aura lieu le mercredi 11 juin à 13 heures (heure de l'Est). Si vous prévoyez passer l'examen, nous vous recommandons également d'assister à la [séance gratuite de questions-réponses](#) en direct sur zoom le 27 mai à 20h00 (heure de l'Est) afin de comprendre le format de l'examen et de poser toutes les questions que vous pourriez avoir.

Nous vous rappelons que nous avons 5 cours de formation continue extraordinaires disponibles pour tous les membres des OPC à un tarif réduit. Il s'agit de cours offerts sur demande, ce qui signifie que vous pouvez les regarder à votre convenance et y avoir accès à vie.

Allez voir [Organiser avec les personnes du bel âge](#), [Organisation de bureau](#), [Productivité & gestion du temps pour organisatrices professionnelles](#), [Introduction à l'organisation virtuelle](#), et [L'organisation pour les familles](#) dès aujourd'hui !



Virtual Home Organizing Specialists
L'organisation de la Maison Virtuelle Spécialistes

Groupe communautaire - Organisation virtuelle de la maison

Êtes-vous un membre des OPC qui offre des services d'organisation virtuelle de la maison ? Rejoignez-nous pour vous connecter, apprendre et améliorer votre expertise ! Ce groupe est un espace de soutien et d'engagement pour les organisateurs de maisons virtuelles expérimentés afin de créer des réseaux, d'échanger des connaissances et de se développer dans ce marché unique.

Qui peut se joindre à ce groupe ?

- Les membres des OPC du Canada et du monde entier
- Les organisateurs qui offrent des services d'organisation virtuelle sur leur site Web.
- Ceux qui ont de l'expérience dans le travail virtuel avec les clients

Prochaines réunions

- **21 novembre 2024, à 11h00 ET** (notre dernière réunion de l'année)
- **À partir de janvier 2025** : Les réunions se tiendront en soirée, **le troisième jeudi de chaque mois, à 20 h 00 (heure de l'Est)**, afin de mieux tenir compte de l'emploi du temps des membres.

Pour plus d'informations, veuillez contacter

virtualorganizing@organizersincanada.com

Nous serions ravis de vous voir - inspirons-nous les uns les autres et développons ensemble nos compétences en matière d'organisation virtuelle !

Mise à jour du modèle communautaire

Nous sommes ravis de lancer nos nouveaux groupes communautaires ! Vous pouvez toujours créer votre propre groupe en [utilisant ce formulaire](#).

BC Lower Mainland - contactez Randee à clutterlesslivingnow@gmail.com

Burlington/Hamilton - contactez Christy à clearmycloset247@gmail.com

Business Productivity (Virtual) - contactez Stephanie à stephanie@solutionhop.com

Calgary Give Back - contactez Nicole à nicole.a.jensen@gmail.com

Halifax - contactez Cindy à info@cindywezenbeek.com

Hoarding Disorder & Related Conditions - contactez Kim à kim@clutterflyinc.com

Masterminds & Accountability (Virtual) - contactez Noreen à noreenmusic@icloud.com

Montréal-Ouest de l'île - contactez Ashley à hello@decoriedesign.com

Montréal/Laval - contactez Elizabeth à info@elizabethalescio.com

Toronto - contactez Kim à kim@clutterflyinc.com

Virtual Home Organizing (Virtual) - contactez Julie à julie@mindoverclutter.ca

Si vous souhaitez vous joindre à ces groupes ou obtenir de plus amples renseignements, veuillez envoyer un courriel à la personne-ressource de ce groupe, que vous trouverez ci-dessus.

Pour obtenir la liste de tous les groupes et leur description, veuillez consulter ce lien [Google Drive](#). Ces informations seront bientôt disponibles sur notre site web !

Opportunités de bénévolat

Volunteer with POC!

Become a POC



Volunteering with us is a rewarding experience that offers personal and professional growth. Connect with peers, make new friends, enhance your skills, and boost your visibility.

Discover your ideal role! Check out the volunteer page on our website or email Caitlin Smith, our Nominating Committee Chair, for assistance.

Director of Education

Director of Membership

Director of Marketing

Director of Development

Education Committee

Awards Committee

Nominating Committee

Actualités du Comité des prix

Au cas où vous auriez manqué la cérémonie de remise des Prix lors du Sommet virtuel des OPC, nous sommes ravies de vous présenter les lauréates des Prix 2024!

La lauréate du Prix Harold Taylor 2024 est :



Julie Stobbe

Julie est une organisatrice professionnelle formée et membre de la Feuille d'or. Elle a lancé son entreprise "Mind over Clutter" en 2006. Elle travaille virtuellement en aidant ses clients à se débarrasser du désordre qui les distrait, à développer des routines et à gérer leur temps. Elle aime voir ses clients réussir leurs projets.

En tant que membre des OPC, elle a été bénévole dans deux sections, a dirigé le groupe de réseautage de Niagara, a été présidente du Comité d'Éducation, membre du Comité de la Conférence nationale et du Comité du 25e anniversaire. Julie aime collaborer avec d'autres pour créer des ressources éducatives.

La lauréate du Prix Ambassadeur 2024 est :



Dawn Robertson

Dawn est une organisatrice professionnelle dévouée, activement impliquée dans les Organisateurs Professionnels au Canada (OPC). Elle a siégé sur le comité exécutif de BCLM pendant plusieurs années, à titre de coordonnatrice des programmes et, actuellement, de trésorière. Membre de “Resilient Women in Business”, Dawn fait du mentorat et entretient des liens avec des femmes de la région afin d'améliorer ses compétences en affaires. Engagée dans le service à la communauté, Dawn défend les intérêts des personnes handicapées et aide les personnes âgées à faire la transition vers des environnements plus soutenus. Les multiples contributions de Dawn reflètent un engagement profond en faveur de l'excellence professionnelle et du soutien à la communauté.

Félicitations à chacune de nos lauréates incroyablement méritantes!

Et merci, encore une fois, à toutes qui ont pris le temps de proposer la candidature d'une de leurs pairs pour les Prix des OPC 2024!

Le Comité des Prix des OPC 2024,

Christa Jones (présidente), Marie Potter, Stéphanie Galipeau, Marnie Kurylo, Cindy Wezenbeek (liaison avec le conseil d'administration).

PAGES DE MÉDIAS SOCIAUX



Facebook

3,503 followers (8 new)

1,100 post reach

187 post engagements

3 503 abonné(e)s (8 nouveaux)

1 100 portée des publications

187 engagement des publications



**Professional Organizers
in Canada**

@professionalorganizerscanada

Instagram

2,413 followers (102 new)

966 accounts reached

82 post interactions

14,089 impressions

2 413 abonné(e)s (102 nouveaux)

966 comptes atteints

82 interactions avec les publications

14 089 impressions



1,345
posts

2,413
followers

583
following

POC - Professional Organizers in Canada

[Community](#)

National Association of Professional Organizers 🇨🇦

Need to find an Organizer?

Want to be a Professional Organizer?

Visit our site to learn more! 📌 📌 📌

🔗 [conference.organizersinca...](#) and 1 more

Professional dashboard

966 accounts reached in the last 30 days.

PARTENAIRES DE L'ASSOCIATION INTERNATIONALE DU OPC





**Organisateurs professionnels au Canada est fière d'être affiliée à
NAPO, ICD, NASMM, APDO et IFPOA**

PARTENAIRES CORPORATIFS DU OPC

**Organisateurs professionnels au Canada reconnaît et remercie tous les
entreprises partenaires pour leur soutien et leur partenariat continu.**





Les membres des OPC ont accès à des tarifs réduits pour l'assurance des particuliers, y compris l'assurance des biens, l'assurance automobile, moto, animaux de compagnie, voyages, embarcations, etc.

Profitez d'options de paiement flexibles, sans frais de service, et d'un service d'indemnisation 24 heures sur 24, 7 jours sur 7.

Les tarifs s'étendent au conjoint du membre des OPC et aux personnes à charge du même ménage, ainsi qu'aux employés du membre des OPC.

Vous pouvez profiter de cette offre spéciale en scannant le code QR ou en cliquant sur le bouton ci-dessous.

[Visiter le site web](#)





maxxsold

Get in on the auction!

LE GROTTÉ

Estate & Contents Sales

1-800-GOT-JUNK?

THE WORLD'S LARGEST JUNK REMOVAL SERVICE

ShelfGenie®

a neighbourly company

STORAGE WARRIOR





We've Got Room For That™



Westland

MYGROUP





ZENSURANCE

[Unsubscribe](#)

Professional Organizers in Canada 20 Stancroft Drive Richmond Hill, Ontario L4C 4N1 Canada (647) 805-9923